

Preparing hotel rooms and bathrooms for handicap guests in compliance with requirements and specifications of the ministry of tourism.

مواصفة Mowaamah

تجهيز الغرف الفندقية لذوي الإعاقة السمعية والبصرية والحركية وفق اشتراطات وزارة السياحة لتراخيص الفنادق.

Our Services خدماتنا

Flasher / vibrator system for deaf guests consisting of flasher / vibrator devices connected to the doorbell and wake-up calls in compliance with the ministry of tourism.

🇺🇸 Made in USA (5-year comprehensive warranty)



نظام التنبيه الضوئي / الاهتزازي لذوي الإعاقة السمعية المرتبط بجرس الغرفة ومكالمات الاستيقاظ من النوم وفق متطلبات وزارة السياحة. 🇺🇸 صناعة أمريكية ضمان شامل 5 سنوات.

Braille language for the blind and visually impaired guests (in-room dining, hotel directory, guiding signages in the room and bathroom of disabled guests).



لغة برايل من خلال طباعة جميع محتويات الفندق للمكفوفين وضعاف البصر (قائمة الطعام ودليل خدمات الفندق واللوحات الإرشادية والتوضيحية في غرفة ذوي الإعاقة ودورة المياه).

Elevator key panel & audio floor announcing system to have braille language stickers on them with the floor information signage.



لوحة المصعد والناطق الصوتي وطباعة لغة برايل على أرقام وخدمات الأدوار بلغة برايل للمكفوفين.

Sign language in mini-screen with a video of sign language displaying hotel services and amenities for deaf guests.



لغة الإشارة من خلال جهاز مزود بشاشة يحتوي عرض مرئي يعرض خدمات الفندق بلغة الإشارة لذوي الإعاقة السمعية.

Pull-cord emergency system in disabled bathroom connected to the reception.

🇬🇧 Made in UK (2-year warranty)



نظام الاستدعاء / الطوارئ في دورة المياه المخصصة لذوي الإعاقة الحركية والمرتبطة بالاستقبال من خلال حبل طلب المساعدة. 🇬🇧 صناعة بريطانية ضمان سنتين.

Bathroom accessories and toilet sensors of stainless bars and shoers chairs in disabled guests bathroom.



المقابض والحساسات الاوتوماتك المساعدة لذوي الإعاقة الحركية في دورة المياه.

Tactile path for blind guests tactile tiles to the handicap guest room.



المسار المخصص لذوي الإعاقة مسار بارز لذوي الإعاقة البصرية



رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



مؤسسة الخط الماسي التجارية
Alkhat Almasy Trading Est.



الرياض
المملكة العربية السعودية
اكسبو 2030

